

## Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap  
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

### Møtereferat

**Til:** Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap  
**Dato:** 17. mar. 2023  
**Tid:** 08:15 – 10:00  
**Sted:** Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo  
**Ordstyrer:** Ole Magnus Gaalaas-Hansen  
**Referent:** Håkon Wraa Måge

**Tilstede:** Elena Cecilia Guzmàn Hjertø  
Håkon Wraa Måge  
Marina Johansen  
Marta Helene Aasan  
Mathias Lind Høyning  
Nora Liang Lei Husebye Auberg  
Ole Magnus Gaalaas-Hansen

**Fravær:** Thomas B. E. Gundersen

---

### V23/058 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

---

### V23/059 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Ole Magnus

- Intet å redegjøre.

DMS v/ Thomas

- Ikke til stede.

Sekretariat v/ Håkon

- Skrevet sakspapirer til sak om STV1300.

Økonomi v/ Marta

- Vi har gått 1000 kr over budsjett på studieturen, men kan bruke av Machiavellis midler.
- Hadde møte med leder av ZP.
- Skal ha møte med fadderkoordinator.



### Kommunikasjon v/ Marina

- Laget en del stories.
- Vi har fått banner.
- Delt arrangementer for DMS-foreninger

### Arrangementer v/ Nora

- Debatt neste torsdag i samarbeid med SVFF. Kom!

### Arrangementer v/ Mathias

- Har fått svar fra C-rex. Har kommet med to forslag til oss for mulige arrangementer.

### Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Håkon

- Intet å redegjøre.

### Instituttstyret v/ Ole Magnus

- Intet å redegjøre.

### Programrådet v/ Elena

- Har snakket med U1 om fagkritisk dag.
- Skal sende mail om canvasgruppe.
- Sittet i intervjuer for å ansette førsteamanuensis
- Forsøker å finne masterrepresentant.
- Skal på programrådsmøte.

## V23/060 Kakedag

Elena redegjør:

- Vi har gått glipp av en kakedag på grunn av studietur.
- Skal vi ha en kakedag neste uke onsdag?
- **Elena:** Ønsket egentlig samarbeid med C-rex neste kakedag, men tar heller ordinær kakedag.

Håkon, Nora, Marta og Mathias kan stå, Marta, Håkon og Ole Magnus kan bake.

## V23/061 Plan for aktualitetssymposiet

Ole Magnus redegjør:

- Vi har satt dato og tema.
- Vi har fast: professorlunsj, quiz med Machiavelli, noe med ALU.
- Bør lage en plansje.
- **Håkon:** Jeg kan lage plansje [W Aktualitetssymposiet 2023.docx](#) .
- **Mathias:** Kan høre om vi kan få med riksrevisjonen. De jobber med en rapport som kommer ut senere i april.
  - **Elena:** Kan for eksempel ha samtale om pendlerboliger.
  - **Ole Magnus:** Interessant å høre hvordan de jobber.
- **Elena:** AP går igjennom en skandale. Kan bruke det inn mot professorlunsj.
  - **Ole Magnus:** Kan sende mail til mulig professor.



- **Elena:** Ønsker et arrangement som ser på hva politiske skandaler gjør med tillit. Et politisk teori-perspektiv på politiske skandaler.
- **Ole Magnus:** Kan høre med forfatteren av en bok om politiske skandaler om hva han kunne snakket om.
  - **Elena:** Fint om vi ikke bare har med ham, men har med flere deltakere i en panelsamtale.
  - **Marta:** Ønsker å få med flere journalister.
  - **Ole Magnus:** Hvordan avdekke en politisk skandale som tema.
- **Ole Magnus:** Vi setter som mål at alle sender mail innen denne uken. Så kan vi diskutere aktualitetssymposiet neste møte.
  - **Elena:** Alt må være på plass innen påsken.

## V23/062 Fagkritisk dag

Ole Magnus redegjør:

- Har fått med alle deltakere.
- Elena har leid U1.
- **Ole Magnus:** Bør lage plan for Fagkritisk dag.
  - **Marta:** Jeg kan være med.
- **Elena:** Bør vinkle det mot hvor mye kvantitativ metode som brukes på STV ikke hvor mye kvalitativ metode som bør brukes.
- **Marina:** Bør ha en tittel på arrangementet.
  - **Ole Magnus:** Forslag til tittel: “Glemmer vi mennesket i statsvitenskap?”.

## V23/063 Romtilganger

Ole Magnus redegjør:

- Vi har mistet tilgang til Soupéradet.
- **Elena:** Foreslår at vi sender mail til SV-info for å se om det er noen oppdatering på saken.
- **Ole Magnus:** Det kan ta tid for å få tilbake romtilgangene, skal vi få SVFF til å gi romtilganger i mellomtiden?
  - **Elena:** Foreslår å ha møte med SVFF.

## V23/064 Fokusgruppe digitale kompetansemapper i utdanningsløpet

Elena redegjør:

- Har fått forespørsel om 2-3 studenter til en fokusgruppe om digitale mapper.
- Foreslår at vi sender studenter fra fagutvalget.
- **Håkon:** Jeg kan.
- **Mathias:** Jeg kan.

## V23/065 Konstitueringsvedtak

Håkon redegjør:

- Foreslår å vedta forretningsorden slik den står i sakspapirene.

**Vedtatt med akklamasjon.**



## V23/066-A Eventuelt (Skriveøkt for bachelor/semesteroppgave)

Elena redegjør:

- Kan vi arrangere skriveøkt for bachelor/semesteroppgave?
- Kan bruke et seminarrom og bestille mat.

## V23/066-B Eventuelt (Masterrepresentant til programrådet)

Elena redegjør:

- Vi har ikke masterrepresentant til programrådet. Det må vi ha.
- Har hatt kontakt med leder for STV om masterrepresentant.
- Vi kan ikke ha to bachelorrepresentanter.
- **Nora:** Jeg kan være vararepresentant til programrådet.

## V23/066-C Eventuelt (Bannerdugnad)

Marina redegjør:

- Vi må fjerne stiftene fra oppslagstavlen nede.
- Ønsker at flere hjelper til med dette på en dag.
- **Ole Magnus:** Gjør det i dag kl. 12:00.

Møtet er hevet 09:55.

---

Med vennlig hilsen,

**Ole Magnus Gaalaas-Hansen**

Utvalgsleder

Fagutvalget for ISV

**Håkon Wraa Måge**

Utvalgssekretær

Fagutvalget for ISV

